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Informasjon fra styret  

 
 

100-årsjubileum for Fremad – Enkel markering  

Det tas sikte på en enkel markering til våren i forbindelse med montering av kommunens 

«kulturhus-skilt». Dette er en god anledning til markedsføring av foreningen. Det bør tas   

kontakt med ordfører, kommunens kultursjef samt Sande Avis. Odd følger opp.  

  
 

Utsmykningsprosjekt Fremad tones ned  

I forhold til tidligere vedtak foreslår styret at utsmykning basert på Selviks industri/arbeider-

historie «tones ned». Gjenstander og bilder vil bli forsøkt overlevert til historielaget.  

Odd følger opp.  

  

 


